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Nieuwsbrief 4 van 1-9-2024 
Beste bewoners, 

In nieuwsbericht 140 was er gesteld dat er tot 1 september zou worden afgewacht op 
een brief van de beheerder aan de bewoners. Deze brief is niet gekomen.  

Hoe nu verder? Laten we eerst even nieuwsbericht 140 van 18-8-2024 nog eens lezen. 

Er was een brief naar de burgemeester en een brief naar de jurist van de gemeente 
gestuurd. Beiden geven tot nu toe geen antwoord. Ook op alle Wet Open Overheid / 
handhavingsverzoeken aan de gemeente zelf als aan alle instanties die eerder zijn 
aangeschreven komt geen antwoord. Ons overheidssysteem faalt volledig wanneer 
de stichting concreet onderbouwt waarom het sterk verouderde, kapotte 
infranetwerk gevaarlijk is en vraagt om de parkbewoners te beschermen tegen 
ongelukken, waarna alle partijen weigeren hun verantwoordelijkheid te nemen. De 
tijd voor meer dwingende actie dan nieuwe briefjes schrijven lijkt aan te gaan 
breken. Echter, het is bekend dat de beheerder eind augustus met een infraplan 
gaat komen. Deze termijn afwachten is overzienbaar. Wat legt de beheerder straks 
op tafel om een einde te maken aan de gevaarlijke infrastructuur? Of de beheerder 
nou wel of niet met een infraplan komt, begin september komen we bij u terug met 
een nieuwsbericht over mogelijke vervolgstappen. Overigens gaat de voortgang 
gewoon door. We zijn ondertussen bezig in kaart te brengen hoeveel geld er 
beschikbaar had moeten zijn om de infra mee te vernieuwen en waar dit door de 
bewoners betaalde bedrag in het verleden aan de beheerder dan wel gebleven is. 

Op 28, 29, 30 en 31 augustus zijn er gesprekken geweest tussen de stichting en 
diverse stakeholders. Het is nu duidelijk geworden waarom instanties en zelfs onze 
eigen burgemeester niet meewerken, weigeren te antwoorden en zelfs tijd lijken te 
rekken. Er speelt namelijk heel veel op de achtergrond om tot een oplossing te 
komen om het gevaarlijke infranetwerk in orde te gaan maken en dat is goed nieuws!  
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De critici zullen zeggen dat de beheerder al jaren luchtkastelen verkoopt en weer 
expres gaat tijdrekken met een hoop bedrog, maar we kunnen u verzekeren dat we 
met eigen ogen bewijsstukken hebben gezien, dat er dit keer wel een breed plan op 
tafel ligt tussen instanties / bewonersclubs / beheerder om uit de patstelling te 
geraken onder druk van een einddatum waarop een instantie een extreem hoge 
boete zal opleggen aan de beheerder als de beheerder nog steeds verzuimd heeft 
mee te werken aan een veilige, moderne infrastructuur. Het moet dus gebeuren! 

Vanuit de stichting hebben we aangegeven dat als er voor 1 september niets zou 
komen, dat er dan in september (eventueel gerechtelijke) vervolgstappen gezet 
zouden worden. Om een mogelijke oplossing die al in de maak is niet in de wielen te 
gaan rijden, gaat de stichting tijdelijk in pauze stand.  

Ons standpunt blijft nog steeds dat wij parkbewoners gewoon recht hebben op al 
onze Wet Open Overheid verzoeken en dat als wij een handhavingsverzoek doen of 
een ingebrekestelling versturen we daar gewoon netjes antwoord op zouden moeten 
krijgen. Echter, in het kader van dat de situatie op dit park al jaren muurvast zit en 
juridisch heel complex is, is het wijzer om de positieve ontwikkeling te volgen in 
plaats van moeilijk te doen. 

Mocht er om wat voor reden dan ook een negatieve wending komen voor de 
bewoners naar aanleiding van een mogelijke oplossing, zoals bijvoorbeeld 
exorbitante kosten, dan kan er vanuit de stichting altijd nog geageerd worden of een 
verdediging opgezet worden tegen onrecht. 

Tot nu toe is de stichting enorm transparant geweest. Elke stap is terug te vinden op 
onze website. Er zijn afspraken gemaakt dat er geen details gedeeld mogen worden. 
Meer dan bevestigen dat er dit keer echt een breed plan tot oplossing eraan komt 
kunnen we niet doen. Hopende op uw begrip.   

Het blijft afwachten tot er een brief in de bus zit met meer duidelijkheid. 

Met vriendelijke groet, 

Team Stichting Mooi Park.  

 


